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Referat fra beboer-
pårørenderådsmøde den 20.9.2022 
   

 
Referat af møde 
Den 20. september 2022      
 
MØDEDELTAGERE  
Steen (formand) 
Maiken (pårørende) 
Tommy (pårørende) 
Pernille (afd. leder) 
 

Marlene (medarbejder) 
Unni (beboer) 
Camilla (beboer) 
 
 

 
 

 Referat 
Sag nr. 1  Godkendelse af referat fra 02.06.22. 

Referat godkendt. 
 

Sag nr. 2  Evaluering af aktivitetsugen. 
Det gik rigtig godt, det var hyggeligt. 
 

Sag nr. 3  Evaluering sommerfesten.  
Den var også rigtig god. God mad fra Bilka. Tak for den store tilmelding. Vi vil 
gerne holde sommerfest igen til næste år. 
 

Sag nr. 4  Evaluering af beboerferien.  
Det var en hyggelig ferie, vi var på ture og boede 3, 3 og 2. 
 

Sag nr. 5  Referat fra formandsmødet den 23.08.22.  
Drøftelse om det pædagogiske måltid, tiltag sker fra 01.01.23. Lokalpolitikkers 
deltagelse på BPR-møderne effektueres ikke, de får mulighed for at deltage på 
formænds møderne. Muligheden for deltagelse af lokalpolitikker, tages op på 
Handicaprådet igen, da man er uforstående overfor beslutningen. 
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 Referat 
Sag nr. 6  Personalesituationen/åbningsfladen.  

Pr.03.10.22 rykker Stefan over i Høj og Susan rykker i Flad. Ny medarbejder 
ansættes snarest, og starter forhåbentlig den 01.11.22. Pr. 03.10.22 ændres 
åbningsfladen til kl.20, kl.19 om onsdagen. Der ligger ingen særtakst, der 
giver anledning til at holde åbent til kl.22 (alle bofællesskaber i Fr.sund 
kommune har personaledækning til kl.20) En pårørende er frustreret over, at 
fast personale rykker hus igen. En pårørende vil gerne vide noget mere om 
tidligere særtakst, hvad er den givet for, hvornår er den givet og hvornår er 
den ophørt? Hvorfor er det ikke opdaget tidligere? Pernille tager dialog med 
den enkelte pårørende. 
 

Sag nr. 7  Beboernes punkt.  
Det er godt vores gulv er blevet lavet og der er kigget på mit gulv (Flad) Vi 
trænger til nogle nye rullegardiner (Høj) Vi vil gerne på juletur til Tivoli igen. Vi 
vil gerne have adventsgaver under træet. Vi vil gerne holde en gløgg og 
æbleskive eftermiddag for pårørende. 
 

Sag nr. 8  Bygningsvedligehold.  
Pernille rykker LEV igen, for et møde vedr. bygningsvedligehold. 
 

Sag nr. 9  Beskæring af træer – Opfølgning.  
Pernille har rykket Vej&park. Kører forbi Møllehaven i aften og ser om de er 
beskåret. 
 

Sag nr. 10  Beboerkost – Orientering.  
Pr.01.10.22 håndteres kostpenge via en konto i kommunen. Personalet er 
beboerne behjælpelige med at stoppe nuværende overførsler til kost, hvis det 
måtte være nødvendigt. Kostafkrævning fremadrettet: Morgenmad 12,50 kr. – 
frokost 22,50 kr. – 35,- i alt 70,- om dagen. 
 

Sag nr. 11  Dialognet/VitaComm.  
Pernille snakker med Stefan om, at oprette Vitacomm grupper – hvor langt er 
vi? Skærmene i Høj kommer desværre ikke op at hænge, da der ikke er 
internet i husene. Etablering af internet i husene, vil blive for dyr. 
 

Sag nr. 12  Eventuelt.  
Budget tages på til næste gang. Næste møde den 06.12.22. 
    

 

 

Venlig hilsen Pernille Schmidt, Afdelings Leder 
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